
ACORDS DEL CONSELL ESCOLAR DEL 31 DE GENER DE 2024 

 

- S’aprova l’acta de la sessió anterior.  

- S’informa de les modificacions de pressupost realitzades en l’exercici 

2023. 

- S’aprova la liquidació de l’exercici econòmic del 2023. 

- S’aprova el pressupost de l’exercici econòmic del 2024.  

- Es valora positivament la cagada del tió i s’acorda que s’intenti que els 

regals siguin útils. També es valora positivament la visita dels Minairons. 

- El Sr. Sergi Tous comenta que moltes famílies li han fet arribar la 

proposta de realitzar la Cursa Sant Silvestre a la tarda. S’acorda que es 

valorarà la possibilitat de fer-la en un altre horari però prioritzant que 

puguin venir tots els infants del centre. 

- La Sra. Maria Rodríguez explica que des de Cicle Superior valoren molt 

positivament el Quinto i informa que s’ha realitzat aquest any de forma 

puntual per finançar una sortida.  

- La Sra. Alba Gurrera explica que es presentarà al projecte de direcció. Els 

procediments s’iniciaran el 20 de març i s’acabaran al maig.  

- La Sra. Alba Gurrera explica les modificacions que s’han fet a les NOFC: 

• En l’apartat 5.4 de les NOFC sobre objectes permesos i no permesos 

a l’escola s’ha afegit que es prohibeix l’ús de telèfons mòbils als 

infants.   

 

• A l’estar de colònies es comunicarà via correu electrònic que s’ha 

arribat i al vespre es penjaran fotografies al «drive» perquè les 

famílies tinguin informació de com ha anat el dia. 

 

• Es realitza una reunió a inici de curs i mínim un altra durant el curs. 

La reunió que es realitza durant el curs és una tutoria 

individualitzada amb la família. 



 

• S’afegeix l’ús de l’aplicació Dinantia. 

 

• El cost de les sortides serà de 60 a 80€. 

 

• S’afegeix un calendari amb els diferents pagaments perquè no 

siguin tots de cop i les famílies puguin saber les possibles despeses. 

 

- La Sra. Marta Valls informa que el dissabte 2 de març es realitzaran la 

jornada de portes obertes de les 11h a les 13h.  

- La Sra. Alba Gurrera explica que ens han confirmat des dels Serveis 

Territorials de l’Alt Pirineu que al menjador del centre es pot cuinar. S’està 

començant a treballar per definir un projecte de menjador.  

- La Sra. Alba Gurrera agafa el compromís de convocar amb un mínim 

d’una setmana d’antelació els Consells Escolars.  

- Es valorarà en claustre la possibilitat d’oferir a cicle inicial la natació que 

ofereix l’Esquitx i la Sra. Maria Rodríguez explica el motiu pel qual fins ara 

s’ha fet només al cicle d’Educació Infantil.  

 


